
Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Šišove 

konaného dňa  18.mája 2021 

__________________________________________________________________________________  

 

 

 

Prítomní poslanci: podľa prezenčnej listiny 

 

Ďalší prítomní:  Andrej Horváth, JUDr. Silvia Tatarková 

          

Prítomní občania:  

 

K bodu 1 

 

Ing. Elena Valachová, starostka obce otvorila zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Šišov 

a privítala poslancov OcZ na zasadnutí obecného zastupiteľstva.  

Skonštatovala, že z 5 poslancov je prítomných 5 a zasadnutie obecného zastupiteľstva je uznášania 

schopné.  

 

K bodu 2 

 

Starostka oboznámila poslancov a zúčastnených s programom zasadnutia. Navrhla zmenu v rokovaní 

s tým, že po prerokovaní tretieho bodu pozvánky bude udelené slovo hosťom na odprezentovanie ich 

zámeru.  

Za zapisovateľku určila p. Emíliu Sitárovu a za overovateľov zápisnice Mgr. Danielu Machovú a Petra 

Gerháta. Do návrhovej komisie navrhla: Michala Godála a Ing. Miroslava Sitára. 

Starostka dala hlasovať za takto navrhnutý program zasadnutia vrátane zmien, zapisovateľku, 

overovateľov zápisnice a návrhovú komisiu. K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu 

k zápisnici. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

  

K bodu 3 

 

Starostka podala poslancom správu o stave plnenia uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  Skonštatovala, že niektoré uznesenia sú splnené a ostatné sú v štádiu plnenia.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

Po prerokovaní 3 bodu starostka udelila slovo p. A. Horváthovi, ktorý odprezentoval svoj zámer na 

realizáciu  bytovej výstavby na pozemkoch, ktoré vlastní ich rodina. Starostka k danej veci uviedla, že 

v územnom pláne obce nie je riešené využitie tejto parcely. V prípade plánovanej bytovej výstavby je 

potrebné vykonať zmenu územného plánu. P. Horváth uviedol, že spracuje návrh, ktorý predloží 

obecnému zastupiteľstvu a v prípade kladného stanoviska požiada o zadanie zmeny územného plánu.  

 

K bodu 4 

 

Starostka predložila poslancom na prerokovanie a schválenie : 

 



a./ žiadosť o dotáciu z Fondu na podporu Umenia na projekt : ,,Nové knihy do obecnej knižnice“ 

vrátane spoluúčasti obce na financovaní v zmysle zrealizovaného verejného obstarávania 

a financovania prípadných neoprávnených nákladov z rozpočtu obce. 

 

b./ žiadosť o dotáciu z POD na projekt ,,Oddychová zóna v obecnom parku“, vrátane spoluúčasti obce 

na financovaní v zmysle zrealizovaného verejného obstarávania a financovania prípadných 

neoprávnených nákladov z rozpočtu obce. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 5 

 

Starostka v rámci tohto bodu uviedla, že poslanci obecného zastupiteľstva sa dohodli na zasadnutí 

v mesiaci december, že je potrebné stanoviť pravidlo pri predaji a prenájme nehnuteľností obce. 

Poslanci v rámci tohto bodu schválili Zásady o cenách obecných pozemkov pri ich predaji a o určení 

cien nájomného za nebytové priestory a pozemky vo vlastníctve obce. Po schválení zásad sa 

pokračovalo v prerokovaní a schválení žiadosti občanov a organizácií: 

 

a)  žiadosť Jozefa Pajtinu o odkúpenie pozemku podľa geometrického plánu – poslanci schválili zámer 

predaja pozemku nasledovne: parc. č. 31/13 – zast. plocha a nádv. o výmere 80 m2, parc. č. 30/2 – 

zast. plocha a nádvorie o výmere 26 m2 a parc. č. 31/15 – trvalý trávny porast o výmere 385 m2 za 

kúpnu cenu 1 €/m2 za trvalý trávny porast a 7 €/m2 za zast. plochu a nádv. ako prípad hodný 

osobitného zreteľa z dôvodu, že sa jedná o parcelu, na ktorej sa nachádza časť rodinného domu 

žiadateľa, ďalej sa jedná o parcelu, ktorú využíva žiadateľ ako prístup k svojej nehnuteľnosti. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

      

b) žiadosť Silvie Richtarechovej o odkúpenie pozemku - lesný pozemok o výmere 110 m2 – poslanci 

schválili zámer predaja pozemku parc. č. 334 – lesný pozemok za kúpnu cenu 1 €/m2 ako prípad 

hodný osobitného zreteľa z dôvodu, že tento pozemok je pre obec prebytočný, nevyužiteľný, priľahlý 

k susednej nehnuteľnosti, ktorej je žiadateľka vlastníčkou, o pozemok sa dlhodobo stará a udržiava ho.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

c) žiadosť Dariny Klamárovej o odkúpenie pozemku – poslanci schválili zámer predaja pozemku parc. 

č. 105/6 – záhrada za kúpnu cenu 7 €/m2 ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, že predmetný 

pozemok je oplotený, dlhodobo užívaný vlastníkmi priľahlej nehnuteľnosti, o pozemok sa starajú 

a udržiavajú ho v riadnom stave. Pre obec je nevyužiteľný a prebytočný.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

d) žiadosť Tatiany Morávekovej o odkúpenie časti pozemku parc.č.31/11 cca 350 m2 – poslanci predaj 

časti pozemku neschválili.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: proti 5 poslanci 

 

e) žiadosť Radovana Hanu o odkúpenie, resp. prenájom parcely č. 196 - zast.plocha a nádvorie 

o výmere 759 m2, LV 240 – poslanci obecného zastupiteľstva schválili zámer prenájmu pozemku za 

cenu prenájmu 0,10 €/m2/rok, doba prenájmu 5 rokov ako prípad hodný osobitného zreteľa, ktorý je 

daný tým, že obec daný pozemok nevyužíva, susedí s nehnuteľnosťou, v ktorej žiadateľ býva 

a o pozemok  sa stará, udržiava ho.  



K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

f) žiadosť Dávida Vaňu o premostenie z obecnej cesty parc.č.191/2 a parc. č. 191/3, na pozemok           

parc.č.194/38,ktorého je vlastníkom a o povolenie viesť elektrickú energiu cez obecný pozemok - par. 

č. 191/1.191/2 a 191/3 na pozemok parc. č. 194/38. Poslanci schválili žiadosť o premostenie 

s podmienkou, že toto bude urobené betónovými rúrami tak aby bola zabezpečená priechodnosť rigolu 

na odvádzanie dažďovej vody. Ďalej poslanci prerokovali žiadosť viesť elektrickú energiu cez obecný 

pozemok. Schvaľujú zriadenie a uloženie elektrickej prípojky – káblového vedenia NN k pozemku 

žiadateľa a zároveň schvaľujú aj ďalšie nakladanie s touto stavbou v prospech žiadateľa alebo ním 

poverenými osobami.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

g) žiadosť TJ Sokol Šišov o dotáciu vo výške 1 200 €. Poslanci obecného zastupiteľstva schválili 

dotáciu pre TJ Sokol Šišov vo výške 1200 € v súlade so schváleným rozpočtom.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 6 

 

V rámci bodu Rôzne starostka predložila poslancom na prerokovanie  a schválenie: 

 

a) zriadenie novej triedy MŠ – pre šk. rok 2021/2022 obec prijala 12 žiadosti o umiestnenie detí do 

materskej školy. Prijať môže len 5 detí, preto z dôvodu uspokojenia požiadaviek bude zriadenia ďalšia 

trieda materskej školy v budove základnej školy.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

b) žiadosť riaditeľky ZŠ v Šišove o udelenie výnimky na otvorenie I. ročníka s menším počtom žiakov 

bez nároku na navýšenie finančných prostriedkov – obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť 

riaditeľky školy  a schvaľuje otvorenie I. ročníka aj s menším počtom žiakov bez nároku na navýšenie 

finančných prostriedkov. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

    

Ďalej v rámci bodu Rôzne starostka informovala poslancov o : 

- vzniku Koordinačnej rady strategicko-plánovacieho regiónu okresu Bánovce nad Bebravou, 

ktorej úlohou je spracovať projektové zámery na programovacie obdobie 2021 – 2027 za okres; 

- ďalšom poskytovaní zdravotnej starostlivosti MUDr. Tvrdou; 

- oprave zatekajúcej strechy materskej školy  a prípravných prácach na projektovej dokumentácií 

na nadstavbu budovy; 

- miere triedenia odpadu za rok 2020 a o ponukách na  zber kuchynského odpadu; 

- nových povinnostiach vlastníkov studní a žúmp; 

- ponuke spol. A.L.T. Group, a.s. o spracovanie projektu na získanie príspevku zo ŠFRB na 

výstavbu nájomných bytov alebo sociálneho zriadenia pokiaľ obec vlastní vhodný pozemok; 

- výsledkoch celoplošného testovania, ktoré sa uskutočňovalo v obci od januára 2021 do mája 

2021; 

- výsledkoch elektronického sčítania obyvateľov – v našej obci sa od 15. februára do 31. marca 

sčítalo 92,13 % obyvateľov. Od 1. apríla prebieha asistované sčítanie, o ktoré musia občania 

požiadať. 



- Telefonickej požiadavke p. Gálisa o odkúpenie starého kolotoča. Poslanci súhlasili 

s odkúpením kolotoča za sumu od 80 – 100 €.            

                     

K bodu 7 

 

V rámci interpelácii nevystúpil žiadny poslanec. 

 

K bodu 8 

 

Starostka otvorila diskusiu.  

Poslanci diskutovali k jednotlivým bodom počas ich prerokovávania. Starostka v rámci diskusie 

poďakovala všetkým, ktorí prispeli svojou prácou k úprave obecného parku, a to či už pri výrube 

starých stromov alebo pri výsadbe novej zelene. Poďakovala aj za pomoc pri roznášaní darčekov 

naším mamách pri príležitosti sviatku Dňa matiek.  Taktiež poďakovala členom DHZ za pravidelné 

zabezpečovanie dezinfikovania priestorov, v ktorých sa konalo celoplošné testovanie.  

Nakoľko v rámci diskusie už nikto nevystúpil, starostka diskusiu ukončila.  

  

K bodu 9 

 

Starostka poďakovala poslancom za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

 

 

V Šišove, 18.5.2021 

 

 

 

 

......................................................    .............................................................. 

           Mgr. Daniela Machová                                              Peter Gerhát  

overovateľ I          overovateľ II             

                                                                                  

                                                                                

 

 

                                                                                    ........................................................... 

            Ing. Elena Valachová 

                            starostka obce 

Zapísala: Emília Sitárová 

 

 

 

 

 

 

 


